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	SAVE THE DATE : 17 OCTOBER 2016
SEMINAR ON ISLAND TRANSPORT - BALEARIC ISLANDS
[bookmark: EN]Dear Sir/Madam,
The CPMR Islands Commission and the Balearic Islands Government are pleased to invite you to the seminar that will take place in Palma de Mallorca on 17 October 2016, dedicated to 
TRANSPORT AND INSULARITY : CONSTRAINTS AND PERSPECTIVES
Among the issues identified as of great interest to islands are : 
1. Maritime transport and Motorways of the Sea 
1. Air Transport 
1. Corrective mechanisms for extra costs related to island transport
1. Islands projects in the Connecting Europe Facility 
The seminar will provide the opportunity of a debate in the presence of representatives from Regions, European institutions as well as of transport experts.
Please feel free to diffuse this information through your own networks. 
Someone needs to be invited? If you think that we should invite any contact of yours who has been working on air transport regulations and on how these affect islands, or anyone who might have useful views to share on the topics to be debated, please do let us know.  Thank you.
At this stage, we kindly ask you to make a note of these dates in your diary. 
An agenda and practical information will be available in due time.
Kind regards,
Alexis CHATZIMPIROS
Senior Coordinator
Alexis.chatzimpiros@crpm.org 


	SAVE THE DATE : 17 OCTOBRE 2016
SEMINAIRE SUR LE TRANSPORT DANS LES ILES – ILES BALEARES
[bookmark: FR]Madame, Monsieur,
La Commission des Iles de la CRPM et le Gouvernement des Iles Baléares ont le plaisir de vous inviter au séminaire qui se tiendra le 17 octobre 2016 à Palma de Mallorca:
TRANSPORT ET INSULARITE : CONTRAINTES ET PERSPECTIVES
Les thèmes suivants, d’intérêt pour les régions insulaires seront abordés: 
1. transport Maritime et Autoroutes de la Mer 
1. Transport aérien 
1. Mécanismes correcteurs pour compenser les surcoûts du transport insulaire
1. Les projets insulaires dans le Mécanisme pour l’Interconnexion en Europe (MIE/CEF) 
Le séminaire sera l’occasion d’un débat en présence de représentants des Régions, des institutions européennes, ainsi que de spécialistes du transport. 
N’hésitez pas à faire circuler ce message au sein de vos propres réseaux. 
Merci de nous faire savoir si vous souhaitez que nous invitions certains de vos contacts ayant de l’expertise sur la réglementation du transport aérien et son impact sur les îles ou toute personne qui pourrait avoir des informations utiles à partager avec nous. 
A ce stade, nous vous remercions de bien vouloir prendre note de cette date dans votre agenda.
L’ordre du jour et les informations logistiques vous seront communiqués prochainement.
Je reste à votre disposition et vous prie d’agréer mes meilleures salutations.
Alexis CHATZIMPIROS
Senior Coordinator 
Alexis.chatzimpiros@crpm.org 
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